
Märts Eesti Kõrgema Kommertskooli sõltumatu ajaleht

missid
Nii nagu Concordia ülikoolgi on ka 

EKK paljudele teada just tänu koolis 
õppivatele mitmesuguseid tiitleid 
võitnud kaunitaridele. Seekord 
teeb sind tuttavaks
mõne aja eest EKK 
m issindustaevasse ilmunud 
järjekordse uue tähe, Kristiina 
Jürgensoniga. Kristiina valiti 
käesoleva aasta Ülikoolide 
Missi valimistel esimeseks 

printsessiks. Lk.3

Eesti K6fgem Kommertskoo)messi! "Teeviit '98"
19.-21. veebruarini toimus Eesti Näituste suures paviljonis järjekordne 
mess nimega "Teeviit", mis teatavasti on iga aastane noorte infomess. 
"Teeviidal" tutvustas end arvukas huik gümnaasiume, keskkoole, 
kõrgkoole , sih tasu tu si, õppekeskusi, õp ilasfirm asid  ja muid  
organisatsioone. Teiste hulgas oli loom ulikult oma koht ka Eesti 
Kõrgemal Kommertskoolil. Lk. 4
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Toimetus Eesti Kõrgem Kommertskool

Htimar Mattus
peatoimetaja

Esimene samm pika! teerajal
EBS on astumas julgel sammul 
oma esimese tegutsemisdekaadi 
finishi poole. Esimest kümmet 
aastat on saatnud vankumatu edu 
ja  prestiizh väikesevõitu 
Baltikumis. Tõsi, seda kõike on 
jälgim as vaid vähesed neist 
lektoritest, kes aastakümne tagusel 
keerulisel ajal otsustasid toetada 
väikest poisipõnni, aidates teda tema esimeste arglike 
sammude tegemisel.
Jah, mis parata. Nii, nagu tegi tormilise arengu läbi 
EBS, tegid seda ka nemad. Sama protsess kestab 
seniajani. Eriti suurt pettumuselainet oli tunda 
ülikooli kahe ökonoomika tippõppejõu lahkumise 
järel ja seda täiesti põhjendatult. "Kas EBS-i tase 
langeb nüüd," oli meie avaratel koridoridel tunda 
õhus küsimust. Kuigi õppimise lõpptulemus oleneb 
enamjaolt iseendast, ei saa alaväärtustada aga ka 
lektori osa selles. Enamiku tudengite jaoks omab see 
vahest ehk liigagi suurt tähtsust.
Pärast kooliaasta algust üleelatud esimesi 
rahutusemärke tudengite mõtetes (osalt ka tegudes), 
ei tundu 10. aastapäeva veinide maitse enam nii 
magus ja pehme, kui see oleks võinud olla.
Kõigele vaatamata käivad halvad ja head asjad elus 
ikka käsikäes. Olukord ei ole ju sugugi halb. EBS-i 
office'it külastades märkad, et aina jõudsamalt 
tegeletakse vahetus-program m idega teiste 
ülikoolidega, täiustatakse õppeprogrammi jne, jne. 
Kelle jaoks seda kõike siis tehakse? Loomulikult 
meie. Seda selleks, et me saaksime ükskõik kus 
maailma otsas pea julgelt püsti tõsta ja öelda: "Ma 
olen lõpetanud EBS-i"

küsitlus
Millise ettevõtmisega hakaksid tegelema pärast EBS-i lõpetamist?

Miks just sellega?

Kooli lõpuni on ju palju aega. Koik meie ümber muutub väga kiiresti 
ja tänane ideaal on aasta pärast juba ajalugu. See on ka põhjus, miks 
mül pole kindlaid plaane. Nii palju siis tulevikust. Praegu tegelen 
ma aga võrk-turustusega.

Kaido !rval (Diplomiõpe!)

Antud hetkel on meie koolis võimalik valida 5 õppesuuna vahel, mida 
täiendatakse valikainete baasil. Kuna 3- kursuse lõpetamine eeldab firmas 
töötamist ja vastaval suunal praktika tegemist, olen selleks suunaks valinud 
turunduse. Käesolev praktika toimub firmas, kus minu ülesandeks on 
eelkõige firma müügipoole edendamine. Katri Ummer (BBAIH)

Pärast EBS-i lõpetamist kavatsen minna edasi Õppima.

Juhan Haldre (BBA!)

Saatus ja praegused huvid on mind kokku viinud avaliku sektoriga. Kui
see paari eelseisva kooliaasta jooksul ennast minu jaoks ei ammenda,
võib mind ilmselt leida mõnest riigiasutusest. Loomulikult ei välista ma
oma teadmistele ka teisi rakendusalasid. Oletatav tulevane töökoht ei
saa olla eesmärkide seadmise kriteeriumiks.Terko Jakobson (BBAH)

Rahvusvahelise kontserni majandustegevuse koordineerimine 
Baltikumis ja Venemaal. Ise looks ka mõne asutuse, pidades 
silmas oma sobivust juhtivaks tegevuseks.

Ranno Troon (töötab EBS-is)

Õppejõudude POP-5

1. Kaire Põder (23 punkti), 2.MarttiIiidelepp (19), 3. Vitjo Kallas (15), 4. Silvia Lepataan (14), 5. Toomas Täht (12),
6. kohalt ründab Lembit Valt, hoidke alt!
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Kristiina - tõusev täht missinduses

K ristiina Jürgensoni in tevjueeris 
Thomas Vaht
Intervjuu Kristiina Jürgensoniga 
le id is aset kooii p u h vetis , kus 
tavapäraselt oli ka kõva iärm. 
Väljanägemine.... mehed... oh tõesti 
vapustav! Aeg-ajalt läksid mül isegi 
küsim used m eelest ära ja kurk  
muutus kuivaks, kuid valmis selle 
intervjuu siiski sain.
Miks sa läksid missivalimistele?
Noh see oli nii, et helistas mulle minu 
oma sünnipäeval õppeosakonnast

see...Moonika ja  küsis, kas ma ei 
tahaks osa võtta...ma üldse ei 
teadnudki sellest m idagi...ja  
mina ütlesin, et jah.
Oled sa pärit Tallinnast?
Jah, Õismäelt.

Miks sa valisid kooliks just 
EBS-i?
Kuna ma tahtsin õppida turismi 
ja  hotellimajandust.
Kas sa töötad praegu sellel 
alal?
Ei, m om endil ma töö tan  
A beS tockis A dm in istra tive  
Managerina. (hooh milline nimi) 
Kas sul on ka "oma poiss"? 
....(ebaleb) jah.... no on küll. (ja 
ebaleb jälle)
O lete te noh ...n ii "tihedalt 
seotud"?
....Ära seda parem küsi.
Mis tunne oli, kui sind välja 
hüüti?

Tähendab, mina ei läinud mingi erilise 
lootusega, et nüüd löö või nui pooleks, 
kuid mina pean võitma ja ma arvasin, 
et esikolmikus on see, kes võitis, siis 
see h iin lane ja  Jaqu line ....ja  kui 
kuulutati välja II printsess, siis mina 
mõtlesin, et noh nüüd on kõik...ei noh, 
meeldiv oli.
Kas sõbrad ka toetasid?
Ma alguses ei rääkinud sellest oma 
grupis kellelegi, kuid pärast kõik 
küsisid et miks ma ei rääkinud jne. Ja 
siis seäl lava taga, kõik rääkisid, et 
neil on kisakoorid kaasas, ja  mina

mõtlesin, et nüüd on korras, mül ei 
ole kedagi, kuid kui ma lavale läksin 
ja  öeldi, et Kõrgema Kommertskooli 
üliõpilane, hakkas hirmus kisa pihta 
ja  ma mõtlesin, et mis jama see on, 
m aju ei ütelnud kellelegi. Kuid pärast 
tuli välja, et keegi Õliklubist rääkis. 
Kuidas sa end laval tundsid? 
Kindlalt, ausalt! No enne esimest 
vooru oli väike värin sees, kuid see 
kadus kiiresti.
Miks sa Eesti Missi valimistele ei 
läinud?
Küll ma jõuan, pealegi mulle meeldib

see Valeri Kirsi oma rohkem...Miss 
Estonia.
Kas mees sul ohustatuna ei tunne, 
nüüd kus sa kuulus ka oled...j a ilus 
ka loomulikult?
Ei! (Nii EBS-i mehed: "look, but 
don't touch!")



19.-21. veebruarini toimus 
Eesti Näituste suures paviljonis 
järjekordne mess nimega 
"Teeviit", mis teatavasti on iga
aastane noorte infomess.

"Teeviidal" tutvustas end 
arvukas hulk gümnaasiume, 
keskkoole, kõrgkoole, sihtasutusi, 
õppekeskusi, õpilasfirmasid ja 
muid organisatsioone. Teiste 
hulgas oli loomulikult oma koht ka 
Eesti Kõrgemal Kommertskoolil.

M eie tu b li e s in d u s p a ik n es  
boksis num briga 34 ja  m eid võis ära 
tunda selle jä rg i, et asusim e p idevalt 
tih ed as  rah v asu m m as n in g  m eid  
märkamata mööda minna oli praktiliselt 
võimatu.

Kõige suurem koorm us messil 
langes ilm se lt m eie tu b lid e  o ff ic e 'i

töötajate naiskonnale, kes jagasid kõigile 
h u v ilis te le  m eie  k oo li tu tv u s ta v a id  
m a te r ja le  j a  v a s ta s id  v ä s im a tu lt 
lugematule arvule küsimustele. Huvilisi

o li tõ e s ti p a lju , se s t n end e  k oh a le  
meelitamisega tegelesid juba meie kooli 
ülim alt energilised üliõpilased. Enam 
v ähem  ü helg i tu lev ase l ü liõ p ilas- 
k a n d id a a d il ei õ n n es tu n u d  m eie 
boksist mööduda ilma, et talle oleks 
pihku surutud väike küsimustik, mis 
tal ära täita tu lija  mille õigesti täitmise 
p u h u l ted a  a u h in d  o o d a ta  v õ is.

K ü sim u sed  p u u d u tasid  
enamikus EKK-d ja  peab 
m ain im a , e t õ ig e id  
vastuseid  laekus n iivõrd 
p a lju , e t au h in d ad e  
loosim ine ei kujunenud 
su g u g i k e rg ek s ü le 
san d ek s. Ig a tah es  liik u s  
päeva lõpupoole rahva seas 
ringi hulgaliselt õnnelikke 
noori, kellel oli vedanud ja  
k es o lid  saan u d  E K K  
pastaka, broshüüri või isegi 
a a s ta ra a m a tu  v a s tse te k s  

om anikeks. N ende in im este säravaid  
nägusid, kellel õnnestus võita peaauhind 
- EKK särk koos nokam ütsiga, ei ole 
võimalik muidugi kiijeldada.

Sam uti k o rra ld a s im e  me 
huviliste vahel noolemänguvõistlusi 
ja  näitasim e videosid igasugustest 
h uv itav a tes t ü ritu stes t, m is m eie 
koolis hiljuti toimunud. Ka oli asjast 
huv ita tu tel võim alik  m eie boksis 
tu tv u d a  a rv u ti ab il m eie  k o o li 
koduleheküljega Internetis ja  jä tta  
meile edasise info hankimiseks oma 
mailiaadress.

Nüüd tagantjärele kokkuvõtteid 
tehes võib julgelt kinnitada, et kõnealune 
mess suurendas veelgi EKK niigi suurt 
p o p u la a rsu s t ja  su v e l on o o d a ta
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sisseastum iseksam itele endisest veelgi 
arvukamalt kandidaate.

Lõpetuseks tahaks veel kindlasti 
tänada kõiki, kes nõu ja  jõuga aitasid 
kaasa EKK esinemisele messil ja  loodan, 
et sama kordub ka järgmisel aastal, kuid 
ku i v a id  v õ im a lik , siis  v ee lg i 
suurejoonelisemalt!

Jaana Liigand 
______EKK ÜK Omavalitsuse president

Uued MMHatatt EKKs

Ü toK anneim äe Boris Christoph Lemke Mihke! R ebane LuuieMartma AiviTriisberg Ranno Troon 
Avatud Üiikooii Võõrkeette instituudi Avatud Üiikooii raamatupidaja Võõrkeeite instituudi võrguadmi- 

direktor direktor asedirektor Sekretär nistraatori assisten t



Michael Larsen - mitte ainult välisõppejõud
Interview with Michael Larsen by 
Thomas Vaht 
You are Danish?
Yes I am Danish
Why did you come to Estonia?
I came because I got an opportunity to work 
at the Danish Embassy here in Tallinn, and 
because I already had had some contacts with 
Estonia and the Estonians. An other reason 
for my interest in Estonia goes back to my 
childhood. First time I heard about Estonia 
was in the early 1970th when I was about 10 
years old. It was my mother who told me 
about the Baltic countries and this areas his
torical relation to Denmark, and that they 
were independent between the two wars. 
She also told me that the Baltic states were 
occupied by the Russians or the Soviet 
Union after the war, and that they had 
never regained their freedom even though 
the people had never been interested in 
being a member of the Soviet Union.
I fled that this was not right, they should 
have their freedom back, and because I 
wanted to know where the Baltic states 
were located and wanted to know more 
about the geographical history of Europe 
I began to look more interested in to maps 
over Europe.
One day I got hold on my fathers old 
school map from 1937 that showed me a 
totally different picture of Europe than I 
was used to, but a map that I wished would 
be the reality, and even then I was not sat
isfied. The map of my dream, in the middle 
1970th, is the map that we have today, 
where all former Soviet Republics are inde
pendent and sovereign states.
When did you first came to Estonia?
The first contact with Estonians was in Den
mark I was at that time singing in a choir in 
Helsingoer, and an Estonia choirs from Pärnu 
came to visit us. Here I met a girl and we 
started to write to each other so by that I got 
good knowledge of what was going on in the 
years 1991/92. That was basically my first 
contact with Estonians. In the early spring of 
1992 the girl from Pärnu came to visit me in 
Copenhagen and at the same time one of my 
friends told me: "What about making a trip 
around the Baltic's", and I said "count me 
in!", so in the Easter 1992 we visited my 
friend in Pärnu, and had three splendid days. 
But when did you actuaiiy came to iive

here?
I came here on March the 16th 1995 (Con
gratulation! - editorial office). I didn't have 
any expectations to how it would be here in 
Estonia, what kind of apartment I would get, 
or in what condition this would be, or if there 
were any problems with the supply of food 
or any other goods. I came here with an open 
mind knowing about the past, and was de
lighted to see that Estonia had developed a 
lot since the days in 1992.
The second time you came to Estonia, was 
there any difference?
Yeah, the whole system was changed. People 
weren't running empty-eyed around like they

did in Tallinn in 1992, it seemed to me that 
people had got back the meaning with life. 
Everything was totally changed.
Do you iike it here in Estonia?
Yes I do, because here, in Estonia you have 
to fight to survive, you don't get all like in 
Denmark and thereby you have to use your 
fantasy, creativity and knowledge. In Den
mark, because of the social security system, 
you can easily live by, but I think a lot of 
good ideas, fantasy, and creativity are lost in 
Denmark because people gets lazy, just by 
getting money for doing nothing.
It is so too, in Denmark, that people are not 
grateful to the system any more it is just 
something that has to be there to give them 
money, hospital treatment, culture, etc., but

those people that are given money at the so
cial security offices "socialcentret" do not 
think about those people who have to work, 
to pay the taxes, and the "losers of the sys
tem", as they are called neither think about 
trying to get a job, because it cannot pay off 
as well as staying in the "system".
What d you think about your students?
I like my students... and I love to teach them,
because they give me a lot back.... If 1 meet
my students outside the school, they don't 
have to consider me as a teacher, but I ex
pect that we at least say halo to each other, 
and if they want me to join them, or their 
company, and take a beer together with them 

I do that with pleasure.
Are you married....you are wearing a 
ring?
...But I'm  not...... (he's laughing....loudly
for the first time).
But stiil, do you have kids....somewhere?
No, I don't... at least not as I know...
Do you iike Estonian giris?
Yes, actually I have an Estonian girlfriend 
at the moment.
Do you speak any Estonian?
Just a little, but I will continue.
And now the last question
Do you consider the students in EBS to
be proud?
Proud..... no, at least not badly. I hope they
are proud of their country, their situation, 
and of themselves in a good way of 
course! In my course about Communica
tion and Presentation they are very help
ful to each other, because it is needed. 
They always give good and useful critics 
to each other when I ask about their opin

ion to a presentation, and good and useful 
critics are very important to develop - I ask 
for it too, and I always take critics positively, 
because that is the only way for me to change 
the way of teaching, the way of being, the 
way of thinking etc., and the students are my 
mirror, and that is one of the reasons why I 
love my students.
One of the other reasons is that I feel that the 
students keep me young, you cannot be old 
when you are working with young people - 
in that case you would be considered as "that 
old boring thing", and that doesn't work when 
you have to give out knowledge, the young 
would never listen to an old thing that doesn't 
follow the time.

Kirjaniku looming meenutab iaskmist: võib tabada iugejat pähe, aga võib ka mööda iasta. (O. W. Hoimes)
___________________________ Kallis EKK tudeng, toimetus ootab Sinu kirjutist!___________________________



Uus eriala -  avalik haldus
Sellest sügisest käivitub Eesti 

Kõrgemas Kommertskoolis uus eriala — 
avalik haldus, seda nii bakalaureuse- kui 
ka kutsemagistriõppes. Avaliku halduse 
bakalaureuseprogramm vastab 
rahvusvaheliselt tunnustatud
programmile o /

(RP4/ Eesmärgiks on 
ülikooliharidusega "euroametnike" 
koolitamine Eesti valitsusasutustele. 
Kutsemagistriprogramm on suunatud 
kõrgharidusega inimestele, kes töötavad 
riigi- või valitsusasutustes ja soovivad 
oma praktikast omandatud teadmisi 
süstematiseerida, üldistada ning 
teoreetiliselt edasi arendada.

Bakalaureusekraadi on võimalik 
omandada nii päeva- kui õhtuõppe 
vormis. Õppeaeg vastavalt 4 ja 4,5 aastat. 
Et anda pisut selgemat ülevaadet 
õpitavast, on siinkohal ära toodud 
programmi struktuur: juhtimise plokk 
(15ap), õiguse ja avaliku halduse plokk 
(27ap), majanduse plokk (17ap), 
sotsiaalteaduste plokk (24ap), 
politoloogia plokk (15ap), 
majandusmatemaatika ja informaatika 
plokk (12ap), keeleõppe plokk (26ap), 
praktika (4ap), bakalaureusetöö (20ap) 
'Õppekava tugineb sellistele 
valdkondadele nagu majandus, õigus, 
juhtimine ja võõrkeeled.

'M ajandusosas antakse põhjalik 
ülevaade nii avaliku kui erasektori 
ökonoomikast nii mikro- kui 
makrotasandil, käsitletakse
majanduspoliitikat ja demograafiat. 
'Õiguse osa koostamisel oli aluseks 
akadeemiline õigusharidus, mille 
põhiteemade käsitlus seotakse avaliku 
halduse prioriteetidega. Samas antakse 
ülevaade ettevõtluse keskkonda 
reguleerivate õigusharude peamistest 
institutsioonidest.
'Õppijatele antakse vajalik ettevalmistus 
Euroopa Liiduga seonduva temaatika 
osas.
'Keeleõppe eesmärgiks on kindlustada 
lõpetajatele kõrgtasemel emakeele 
valdamine, millele lisanduvad veel kahe 
võõrkeele valdamine nii sõnas kui kiijas.

Sisseastumiseksamiteks on: 
ajalugu, inglise keel ja eesti keel. 
Päevaõppesse astujatel on nõutavad 
riiklikud lõpueksamid nimetatud 
erialadel. Õhtuõppese astujad saavad 
soovi korral sooritada eksameid ka meil. 
Ülikooli juures tuleb kõigil sisseastujatel 
läbida vestlus vastuvõtukomisjoniga.
Lähemat infot eriala kohta saab EBSi 
koduleheküljelt.
Lahtiste uste päev on 14. aprillil kl. 
16.00

EBSi aastapäeva veinid
Pärast p ikaajalisi valikuid  ja  

degusteerim isi on lõpuks välja valitud EBSi 
kümnendale aastapäevale pühendatud veinid, mis 
peatselt ka tudengikohvikusse müügile tulevad. 
Tegemist on kvaliteetsete prantsuse veinidega, mille 
hind on meie kohvikus ilmselt tavalisest poehinnast 
soodsam. Valiku lihtsustamiseks on siinkohal ära 
toodud ka veinide lühitutvustused.
Cesari Soave DOC
Meeldiva marjase aroomiga. Kerge maitseja sobiva 
happelisusega. Mõnusa järelmaitsega noor valge 
vein. Sobib hästi meredelikatessidega, hea kaaslane 
kalaroogade ja  kergete salatitega. 
Serveerimistemperatuur: 10-12°C 
Cesari VaipoHceHa DOC
Valpolicellale iseloomuliku aroomi ja  ümara kerge 
maitsega. Intensiivse rubiinse värvusega noor 
värske vein. Hea kaaslane liharoogadega, mis on 
röstitud või praetud. Sobib ka seltskonnaveinina 
nautimiseks. Serveerimistemperatuur: 16-18°C 
Le CardinaL Bordeaux A.Q.C.
Le Cardinal on segatud eri aastakäikude ja  Bor
deaux' eri osades valminud veinidest. Le Cardinal 
on Skandinaavias kõige ostetum Bordeaux' vein. 
Le Cardinal on kuiv, värvilt tumepunanae, tugeva 
aroomiga, Bordeaux' punasele veinile iseloomuliku 
tugeva ja  pargise maitsega. Ei sobi pikaajaliseks 
säilitamiseks. Serveerida 14-15°C. Sobib kõikide 
liharoogade, külmade suupistete ja juustu kõrvale. 
Cristal CardinaL Bordeaux A.Q.C.
Cristal Cardinal on segatud Bordeaux' erinevate 
aastakäikude ja  veinimõisate veinidest. Poolkuiv, 
kollase värvusega, värske aroom iga ja  hästi 
tasakaalustatud vein. Serveerida 8-10°C. Sobib 
aperitiiviks, dessertveiniks ja  eriti hästi sobib booli 
valmistamiseks.

Loodan, et veinid saavad teie poolt hea 
vastuvõtu osalisteks, sest nad on seda väärt!

Head veininautimist!

Reporter
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Akadeemiline kalender 98. a.
1998

4 5.01-16.01 Eksamisessioon õhtu- ja  kaugõppes
2.02-15.05 Kevadsemester statsionaarõppes

i 2.02-18.05 Kevadsemester õhtu- ja  kaugõppes
6.02-16.05 Kevadsemester magistriõppes
18-20.05 Bakalaureusetööde kaitsmine
18-29.05 Eksamisessioon statsionaarõppes

§ 18-29.05 Eksamisessioon õhtu- ja  kaugõppes
30.05 Õppeaasta lõpuaktus
1.06-27.06 Sisseastumisavalduste vastuvõtt päeva- ja  magistriõppesse
1.06-5.08 Sisseastumisavalduste vastuvõtt õhtu- ja  kaugõppesse
1.07-12.07 Sisseastumiseksamid päevaõppesse
7.08-13.08 Sisseastumiseksamid õhtu- ja  kaugõppesse

4 1.09130.08 Õppeaasta avaaktus
1.09/30.08-11.12 Sügissemester statsionaarõppes

y 1.09/30.08-18.12 Sügissemester õhtu-ja kaugõppes
11.09-19.12 Sügissemester magistriõppes
24-26.11 Bakalaureusetööde kaitsmine õhtu- ja  kaugõppes
26-27.11 M agistritööde kaitsmine
28.11 Lõpuaktus
6.12 Aastapäev
14.12-22.12 ja
4.01-15.01 Eksamisessioon statsionaarõppes
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EBS-i piljardiõhtu
Kõik see toimus 19. veebruaril 

piljardiklubis "Pool Kaheksa". Kui 
muidu hilinetakse EBS'is loengutesse 
vähemalt 15 minutit, siis sel õhtul olid 
viimne kui üks kohal hämmastava 
täpsusega. Kui juba võistlus ka lahti läks, 
tuli aken avada ja esimesd tulijad sealt 
ringiga välja saata.

Mis siis toimus? Kokkuvõtlikult 
veedeti üheskoos mõnusalt ühte 
neljapäeva õhtut. Kohapeal oli võimalik

mängida snookerit (ma arvan, et 
kirjutasin õigesti); piljardit; noole 
mängu; vestelda kaasüliõpilastega, keda 
ei ole õnnestunud viimase kuu ajajooksul 
koolis märgata, ja  isegi televiisori 
vaatamine oli võimalik! Mida iganes. 
Auhinnad olid vägevad. Ürituse sponsor 
Cassandra reisikorraldaja pani välja 
meeste võitjale reisi St. Peterburgi, 
piljardiklubi poolt oli 5- ja 3-tunnine 
tasuta mänguaeg vabalt sobival ajal, 

OilClub Sports pani välja ohtralt . 
spordijooke ja muidu jooke 
ning kogu klubi oli  ̂
muidugi EBS'i poolt, f  t
Kõiki neid auhindu f
startisid võitma 46 
meessportlast ja  14 (sic!) 
naissportlast. Kui esimeste 
mängudega kippus see va" must 
kuulike kergesti sinna auku minema, 
siis mida mäng edasi, seda 
profesionaalsemaks kogu see show

Karin enne otsustavat tööki EBS-i poot'i sp ets läks. Naiste finaalis löödi kuule juba 
Pautitt nõu saam as. seljatagant ja meestefinaalis ei

"Come on, just do it!" 
õhtu üks p ro fe ss io -  

naatsemaid võisttejaid, Kadri oma  
tööki sooritamas.__________________________
saanudki mina enam aru, kuidas nad neid 
kuule lõid. Sisse nad igatahes läksid ja 
võitjad selgusid. Parim mees oli Harry 
Peiker BBA IV ja parim naine oli Kaia 
Vähk BBA III. Õnnitlused, õnnitlused!

Kaido Kuusk 
OilClub Sports juhataja

AR! KO ReServ on personaliotsingu ja  konsultatsiooni firma, kes aitab ühe!t 
poo!t tööotsijat taüe sobiva ametikoha leidmise! ning teisett pooit ettevõtteid 
nei!e vajaminevate juhtide ja  spetsiatistide otsingu! Eestis ja  muja!
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FLUBBER saabub hoos kevadega 20. märtsi! kinodesse Sõprus, Mai ja ütusioon.


